
ZÁPISNICA Z MALÉHO SNEMU SLOVENSKÉHO SKAUTINGU 
Banská Štiavnica 26. 1. 2008 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Moderátor: Ľubomír Ondrušek 
Zapisovateľ: Radovan Pagáč 
Overovateľ: Pavel Škvarenina 
 
Program: 
1. Otvorenie Malého snemu 
2. Privítanie správcom Skaut. domu 
3. Zistenie uznášaniaschopnosti Malého snemu + overovateľ zápisnice + 

moderátor 
4. Schválenie zúčtovania so štátnym rozpočtom za rok 2007 
5. Schvaľovanie rozpočtu na rok 2008 
6. Schvaľovanie správy o činnosti za rok 2007 a plánu činnosti do roku 2009 
 
 
Zistenie uznášaniaschopnosti + zapisovateľ + overovateľ zápisnice 
Malý snem konštatoval, že prítomných je 22 oprávnených účastníkov 
z celkového počtu 29, čiže Malý snem je uznášaniaschopný. 
Ako zapisovateľ zápisnice bol schválený Radovan Pagáč, za overovateľa bol 
schválený Pavel Škvarenina.  

 
K zúčtovaniu so štátnym rozpočtom  
- Brat Novotný sa pýtal, z čoho sa skladá položka „ostatné príjmy“ – 

v tejto položke sú zahrnuté príjmy, ktoré SLSK získal vrámci rôznych 
grantov (okrem dotácie MŠ SR) a akcií, pričom sa tieto nedali vyčísliť 
v návrhu rozpočtu 2007 schválenom na Malom sneme v januári 2007. 
V tejto položke sú zahrnuté tieto príjmy národne úrovne aj všetkých 
nižších zložiek (zborov a oblastí).  

- Brat Ondrušek navrhol, aby sa do výkazu „Zúčtovanie so štátnym 
rozpočtom“ pridal osobitný stĺpec – schválený návrh rozpočtu za 
predchádzajúci rok (na Malom sneme).  

- Brat Pagáč navrhol, aby sa detailne porovnalo 5, najviac 10 konkrétnych 
položiek (tzv. prevádzok) zo schváleného návrhu rozpočtu s reálnym 
čerpaním známym po skončení roku. Tieto položky budú predložené na 
budúcoročným Malý snem.  

- Brat Barok spolu s ostatnými zástupcami oblastí pripraví zoznam 
konkrétnych položiek (prevádzok / projektov), ktoré Ústredie bude 
vyčíslovať detailne a predkladať Malému snemu. 

 
K návrhu rozpočtu na rok 2008 
- Brat Loebl navrhol, aby Ústredie skúsilo navrhnúť MŠ SR navýšenie 

prostriedkov pre organizáciu za počet dospelých skautov ("pre veľkú 
členskú základňu detí potrebujeme viac dospelých") 

- Brat Novotný sa pýtal, či dotácia (300 Sk) na jednu osobu na vzdelávaciu 
akciu nie je vysoká. Sestra Surovcová odpovedala, že 300 Sk je max. 
dotácia, ktorú môžeme z národnej úrovne dať na jednu osobu, pričom 



rozpočty vzdelávacích akcií sú vyššie (samotné tímy LŠ si ďalšie peniaze 
zháňajú z iných zdrojov).  

- Brat Novotný navrhol, aby sa spätne (2-3 roky) urobil monitoring LŠ 
a urobil sa prehľad úspešných absolventov (ktorí pracujú ako vodcovia 
oddielov) a koľko finančných prostriedkov organizácia vynakladá na lesné 
školy, resp. na 1 absolventa.  

- Brat Slivka navrhol, aby sa na skautský kalendárik dala lepšia fotografia 
(napr. skauti pri aktivite oblečení v rovnošate). Brat Bučka vyzval oblasti, 
aby posielali na Ústredie také fotografie.  

- Brat Novotný vyzval, aby šéfredaktor webstránok upravil všetky 
webstránky tak, aby sa z nich dali sťahovať všetky textové časti.  

- Brat Loebl poslal ďakovný list Železničnej spoločnosti za to, že nám 
poskytli cestovné počas Betlehemského svetla zadarmo. Ústredie preverí, 
či odišiel oficiálny ďakovný list pre Železničnú spoločnosť, ak nie, tak ho 
pripraví na každoročné posielanie.  

- Brat Sopko požiadal, aby RkR komunikovala s oblasťami ohľadom 
zorganizovania kurzov, ktoré majú navrhnuté v rozpočte 2008. Aby sa 
nestalo to, že v jednej oblasti sa zorganizujú dva približne rovnaké 
kurzy, jeden oblastný a jeden RkR.  

- Zástupcovia oblastí sa zhodli na tom, že je vhodné znížiť celkový náklad 
letákov na Betlehemské svetlo 2008 o 25 % (na počet 15.000 ks) 

- V súvislosti s rozvozom Betlehemského svetla Ústredie oznámi všetkým 
zborom, že sa posielajú oficiálne informácie do všetkých farností. 
V záujme zachovania dobrých vzťahov medzi zbormi a farnosťami by 
mohli zbory informovať konkrétne farnosti vopred, že im BS dovezú (aby 
si farnosti nemuseli BS zabezpečovať samostatne)  

- Brat Loebl informobval, že KSSaS bude v roku 2008 organizovať 
počítačový kurz pre starších skautov (bez nároku na poskytnutie 
dotácie).  

- Sestra Michalíková sa informovala, či Duchovná rada pripravuje 
alternatívny duchovný program aj pre nekresťanských skautov, resp. 
skautov bez vyznania.  

- Brat Pagáč informoval o nariadení z MŠ SR ohľadom používania dotácie 
na stravu. Ústredie zverejní ohľadom tohto nariadenia stanovisko na 
www.scouting.sk, v Skautských zvestiach, na Skautinfo a informuje aj 
všetkých zborových vodcov.  

 
 
 
Uznesenie č. 1 
Malý snem SLSK schvaľuje zúčtovanie so štátnym rozpočtom SR za rok 2007. 
Za: 22 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č. 2 
Malý snem SLSK schvaľuje správu o činnosti za rok 2007 a plán činnosti do 
roku 2009. 
Za: 22 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 



Uznesenie č. 3 
Malý snem SLSK schvaľuje predložený rozpočet SLSK na rok 2008 s úpravami, 
ktoré sa vykonávali priebežne počas rokovania Malého snemu.   
Za: 22   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č. 4 
Oblasť sa môže rozhodnúť, že suma rovnajúca sa najviac 10 % členských 
poplatkov členov registrovaných na území oblasti za rok 2008 (do 31.1.2008) 
bude oblasti poskytnutá z národnej úrovne vo forme neviazaných finančných 
prostriedkov (nie z dotácie MŠ SR), pričom takáto oblasť túto sumu použije 
výlučne na krytie nákladov, ktoré nie je možné uhradiť z dotácie MŠ SR. Táto 
suma nemôže presiahnuť sumu bežného transferu pripadajúceho na oblasť 
podľa regrantigového systému SLSK. Toto uznesenie platí len pre rok 2008.  
Za: 22 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č. 5 
Vedenie SLSK zabezpečí vydanie opravy chyby v kapitole 3 Organizačného 
poriadku v termíne do 30.4.2008.  
Za: 20   Proti: 0  Zdržal sa: 2 
 
Uznesenie č. 6 
Malý snem odporúča Náčelníctvu SLSK zmeniť v kapitole 8 Organizačného 
poriadku, aby určilo ako podmienku pre získanie vodcovského dekrétu 
zdravotnícky kurz v rozsahu minimálne 8 hodín.  
Za: 20   Proti: 0  Zdržal sa: 2 
 
 
Zapísal: Radovan Pagáč 
 
 
Overil: Pavel Škvarenina    


